

營營灣 2023 旺年會得獎名單與領獎作業

|112/01/30(一)至 112/02/02(四) 09:00-11:30 & 14:00-16:30 | ,逾期將不受理。

領獎方式 至總務事務組領取獎項時,請出示電子摸彩券或員工證(2 擇 1)。

Policy and period for Prize Redemption: 1/30 (Mon.) – 2/2 (Thu.) 09:00-11:30 & 14:00-16:30.

Please present one of the following items at the Office General Affairs (1F., Comprehensive Medical Building [Rear Building]) in order to reddem the prize.

1. This email notice. 2. TMU ID card.

To protect your rights and interests, please make sure that you have TMU email account and employee ID card.

其他注意配合事項

- 1. 為免影響您的權益,尚未申請學校電子郵件或員工證,請盡速申請。 To protect your rights and interests, please make sure that you have TMU email account and employee ID card.
- 2. 領獎時請告知獎別及獎號,以加速領獎流程,並請於現場點收及簽收,如有疑 義請當場提出,恕無法事後補正。 It would help to speed up to inform us the type and number when you claim the

prize.

3. 個人彩券編號可由 Email、臺北醫學大學 APP 或至以下網址查看: http://glbsys.tmu.edu.tw/TMULottery/Home/Ticket/16 •

The Personal Lottery Number will send by E-mail, or you can use TMU's APP, or check up the link:http://glbsys.tmu.edu.tw/TMULottery/Home/Ticket/16

4. 抽獎部分如有誤植或錯誤,經福委會確認後得調整之。

Any errors or mistakes in the lottery process will be adjusted upon confirmation by the Welfare Committee.

5. 依所得稅法, 部分捐助獎項需填寫扣繳憑單, 敬請得獎人配合, 於領獎現場確 實填寫後交予事務組。

According to Income Tax Law some donation awards require a withholding voucher to be filled out by recipients on site and submitted to the office.

6. 感謝校內長官主管以及廠商捐助獎項。另旺年會募得之獎項為廠商之美意,請 勿要求廠商更換獎項。

Thank you to the chief executive and vendors for donating the awards. Please do not ask the vendors to change the awards.

資訊,請參學校首頁公告。For more details, please refer to school website.

